
Maakuntahallitus § 110 28.08.2017

Kaivosalan tilannekatsaus Kainuussa

MH § 110

Kaivannaistoiminta on Kainuun maakuntaohjelman yksi elin kei nol li-
sis ta painopisteistä ja Terrafame alan suurin toimija Kainuussa. Täs-
sä asiakohdassa on tarkoituksena antaa maakuntahallitukselle ko ko-
nais ku vaa alan merkityksestä ja kehityksestä Kainuussa sekä kuul la
ajankohtaiskatsaus Terrafamen kaivostoiminnan ny ky ti lan tees ta ja
kehitysnäkymistä. Nämä esitykset samalla palvelevat maa kun ta oh-
jel man valmistelua.

Terrafamen toimitusjohtaja Joni Lukkaroinen tulee kokoukseen esit-
te le mään Terrafamen toimintaa.Taustatietoja Terrafamen toi min nas-
ta ja tuotannosta on saatavissa verkkosivuilta:
https://www.terrafame.fi/ajankohtaista/uutiset/2017/07/terrafamen-en
simmaisen-puolen-vuoden-nikkelituotanto-ylitti-edellisvuoden-tuotant
omaaran-liikevaihto-885-miljoonaa-euroa.html

Toinen ajankohtainen kaivoshanke Kainuussa on Sotkamo Silverin
ho pea kai vok sen avaaminen. Sotkamo Silver neuvottelee suuren
kan sain vä lis ten rahoituslaitoksen ja Ruotsin vientiluottoviraston
(Swe dish Export Credit Agency ECA) kanssa kattavasta ra hoi tus pa-
ke tis ta. Tavoitteena on rahoittaa Outotecin teknologia- ja pro ses si lai-
te toi mi tus so pi mus ja mahdollistaa kaivoksen rakentaminen ja tuo tan-
non käynnistyminen. Viimeisimmät yhtiön tiedotteet asiasta nä ky vät
verkkosivuilla:
http://www.silver.fi/sivu/fi/

Erillisliitteenä on Geologian tutkimuslaitoksen Kainuun maa kun ta vas-
taa van Seppo Leinosen esitys, jonka hän piti vieraillessaan Kai nuun
liitossa 14.8.2017. Esityksessä esitellään GTK:n toimintaa ja sii hen
sisältyy Kainuun kaivostoiminnan merkitystä ja kehitystä ku vaa via
tilastoja.

Erillisliite nro: 1

Lisätietoja asiasta antaa maakuntajohtaja Pentti Malinen, puh. 044
797 0197 sähköpostitse osoitteella etunimi.sukunimi@kainuu.fi.

Maakuntajohtajan ehdotus:

Maakuntahallitus merkitsee tiedoksi saamansa informaation ja voi
käy dä evästyskeskustelun maakuntaohjelman valmisteluun liittyen.

Maakuntahallitus:



Terrafamen toimitusjohtaja Joni Lukkaroinen esitteli Terrafamen
ajankohtaisia asioita.

Keskustelun jälkeen maakuntahallitus hyväksyi maakuntajohtajan
ehdotuksen.
_______


